
Polskie Radio 24: rozmowa o tajemnicy zawodowej
O tym komu i czemu służy tajemnica
zawodowa rozmawiali na antenie Polskiego
Radia 24 adw. Bartosz Grohman, członek
NRA oraz Sławomir Jastrzębowski (były
dziennikarz, prezes spółki R4S).

Rozmowa odbyła się 13 października.

Tajemnica zawodowa nie chroni adwokata tylko
klienta. Obywatela, który przychodzi do kancelarii
szukać pomocy prawnej, powierza adwokatowi
swoje sprawy. W zależności od jego
komfortu, adwokat musi mu zbudować linię
obrony. Adwokat nie ma tajemnic, ma je klient.
Jeśli zlikwidujemy mechanizm to nie będzie on
chroniony, nie poczuje się swobodnie i istota
zawodu zaufania publicznego upadnie - tłumaczył
mec. Bartosz Grohman.

Przypomniał, że obecnie istnieją mechanizmy,
które pozwalają zwolnić adwokata z tajemnicy
zawodowej. - Takich przypadków jest coraz więcej,
niepokoi to nas bardzo, instytucja jest
nadużywana - dodał. 

(posłuchaj audycji na stronie Polskie Radio24)
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